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RAPŠAŠSKÝ KECÁLEK 

 

Čtvrtletník Obce Rapšach 2/2024 
 

 

 

SLOVO STAROSTKY 
Vážení spoluobčané, vážené dámy a pánové, 

je mou milou povinností pozvat Vás i Vaše blízké, příbuzné a známé na hudební a taneční festi-

val Zikmundohraní. Po nucené přestávce způsobené restriktivními covidovými opatřeními a ná-

hradních verzích slavnosti se vracíme k plnému formátu ☺. Takže letos opět proběhne tato spole-

čenská a kulturní akce v kostele sv. Zikmunda a na podiu na návsi. Slavnostní poutní mše, která je 

nezbytnou součástí naší slavnosti, začne od 8,00 hodin. Následovat bude, jak velí tradice, koncert 

vážné hudby, na nějž Vás srdečně zve Rapšašský komorní orchestr a sbor. 

Samozřejmě nesmí chybět hříčka, při níž si můžete připomenout, jak to bylo s životem a mu-

čednickou smrtí svatého Zikmunda. Na podiu na návsi ji zahrají žáci základní školy. V hlavní roli 

vystoupí – a jistě jako vždy předvede bravurní výkon – osobně pan emeritní ředitel. 

Hudební a taneční vystoupení jednotlivců a souborů a jarmark, který na návsi akci provází, Vám 

jistě nemusím připomínat. 

Nezapomeňte ochutnat vyhlášené speciality teplé a studené kuchyně, které jsou pro Vás také 

připraveny. 

Programem Vás bude provázet osvědčený pohotový a pohodový moderátor Miroslav Lenc. 

Program festivalu a podrobnosti jsou uvedeny níže. 

Obecní úřad Vás v souvislosti s touto akcí žádá o dodržování některých organizačních opatření. 

Na návsi bude stát nejpozději od pondělí 29. dubna stan, doufáme, že nedojde k jeho poškození. Po 

dobu konání akce, tj. od 5:30 do cca 18:30 ve středu 1. května platí zákaz parkování na návsi. Au-

tomobily a autobusy účinkujících a hostů budou parkovat na parkovišti před kantýnou a na všech 

podélných parkovacích stáních, takže, prosím, věnujte zvýšenou pozornost bezpečnosti a dodržujte 

pokyny pořadatelů z řad místních hasičů. Dále Vás prosíme o udržování pořádku a hygieny.  
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Zikmundohraní je opravdu skvělá reprezentativní akce, která nám dělá čest a jsem moc ráda, že 

se vrací do života naší obce v plném lesku. Největší díky patří samozřejmě učitelům a žákům ze 

Základní a mateřské školy v Rapšachu za to, že připravili opravdu zajímavý program, zajistili pro-

pagaci akce a její organizaci. Velice bych chtěla poděkovat pracovníkům obecního úřadu a hasičům 

a sportovcům, Trnkám brnkám a všem, kteří se na přípravě Zikmundohraní podílí. 

 No a teď už jen spoléhat na sv. Zikmunda, že nám pomůže s počasím ☺. 

Přeji všem účinkujícím, aby se jim jejich vystoupení zdařilo a všem divákům a posluchačům 

dobrou zábavu. 

Lenka Cvrčková, starostka 

 

INFORMACE Z RADNICE 
Z JEDNÁNÍ ZASTUPITELSTVA OBCE 

Jsme na začátku nového roku a zatím bylo svoláno jedno řádné zasedání na den 25. března 

a jedno mimořádné na den 2. dubna. Hlavním projednávaným bodem programu na obou zasedáních 

bylo určitě projednání nabídky manželů Ivana a Evy Průchových na odkoupení nemovitosti pozem-

ku par. č. 50/4, jehož součástí je stavba č. p. 6 – hotel „U Irský žízně“. Na zasedání se dostavilo také 

našich 5 občanů. Z důvodu vyhlášení požárního poplachu opustili ke konci jednání členové SDH 

Rapšach, zastupitel Milan Císař a Stanislav Kronika a Stanislava Pytlová. Jednalo se o požár v kos-

tele v Chlumu u Třeboně.  

Nabídková cena za odkoupení naší obcí od současných vlastníků je stanovena na 13,5 mil. Kč 

s tím, že cena bude uhrazena ve čtyřech ročních splátkách po 3 375 000,- Kč. Z pozemku 50/4 bude 

geometrickým plánem oddělena část pozemku, na kterém je postaven samostatný objekt dvougaráže 

s bytovou jednotkou. Tato oddělená část není předmětem nabídky a nadále zůstane ve vlastnictví 

současných majitelů. Příjezd do dvora, který vede pod bytovou jednotkou, bude právně zajištěn. 

Součástí nabídky jsou dále okolní parcely okolo stavebního objektu č. 48/5, 48/4, 50/7, 45/2 a 37/3. 

Co se týká restaurace, zájem o pronájem a o zahájení provozu, pravděpodobně od 1. května, má pa-

ní Zuzana Marková, která měla před tím pronájem hospody „U Dračice“ na Františkově a je známá 

ve svém oboru jako velice dobrá „hospodská“. Nájemní smlouva na pronájem části nemovitosti me-

zi manžely Průchovými novým nájemcem je uzavřena. 

Pro obec Rapšach se jedná o velkou finanční investici v poměrně v krátkém časovém období  

a v tomto duchu také se vedla rozprava, protože z důvodu změny vytápění bytového domu č.p. 20 

a zateplení objektu bude obec žádat o poskytnutí úvěru ve výši 18 mil. Kč. Na jedné straně, jak 

k danému tématu zastupitelé vznášeli své připomínky, naší obci chybí podobné kulturní zařízení, na 

druhé straně musí obec do budoucna pečlivě plánovat své investiční a neinvestiční výdaje. Dále 

v rozpravě zastupitelka Mgr. Andrea Poláková uvedla, že navrhuje odkoupení celého objektu včetně 

bytové jednotky a dvougaráže, zde byla nabídková cena 17,5 mil. Kč. V rozpravě byly vznášeny 

dotazy a připomínky hlavně od přítomných občanů také k zajištění provozování celého objektu, ná-

kladů na údržbu, vytápění apod. Tento bod programu byl ukončen nakonec usnesením, že obec bude 

zvažovat odkoupení nemovitosti. V této souvislosti padl i návrh dotázat se občanů prostřednictvím 

ankety nebo referenda, zda tento objekt odkoupit. Ovšem po prohlídce objektu 27. 3. 2004 byla již 
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tato anketa (referendum) zbytečná, neboť zastupitelé při prohlídce zjistili, že se objekt nachází 

v mnohem lepším stavu, než předpokládali a shodli se na tom, že by byl velký nerozum objekt za 

těchto podmínek nekoupit. Po prohlídce na 2. dubna byli zastupitelé pozváni na mimořádné zasedá-

ní, na kterém byl záměr odkoupení předmětných nemovitostí dle původní nabídky schválen. Pro 

odkoupení hlasovalo pět zastupitelů //JUDr. Lenka Cvrčková, Petr Kepka, Milan Císař, Zdeněk Píša 

a Mgr. Karel Snětina// a proti této nabídce zastupitelka Mgr. Andrea Poláková. Jasně souhlasné sta-

novisko vyjádřil i zastupitel Bc. Pavel Martínek, který se ale bohužel musel z mimořádného zasedá-

ní omluvit.  

Na řádném zasedání 25. 3. se po rozpravě k předložené nabídce na odkoupení nemovitosti č. p. 

6 projednávaly další plánované body programu. Konečným rozhodnutím zastupitelů byla schválena 

změna ve vytápění bytového domu č. p. 20 z pevných paliv na zemní plyn. V současné době je před 

vydáním stavebním úřadem územní souhlas a stavební povolení na plynofikaci kotelny. Je uzavřena 

Smlouva o dílo na zpracování žádosti o dotaci na zateplení objektu a také o podání žádosti staveb-

nímu úřadu o vydání územního souhlasu a stavebního povolení. K druhé variantě, vytápění tepel-

nými čerpadly, se nám nepodařilo získat podklady, které by vedly k upřednostnění této varianty, 

a to i přesto, že nám je projektanti slíbili. Proto se od této varianty odstoupilo. 

Zastupitelé byli seznámeni také se současným stavem „Energetické koncepce obce Rapšach“. 

Žádost o dotaci Ministerstvu průmyslu a obchodu na vytvoření strategického dokumentu energetic-

ké koncepce byla úspěšně podána a pro realizaci této veřejné zakázky malého rozsahu zastupitelé 

schválili tři firmy, kterým byla zaslána výzva včetně zadávací dokumentace na podání nabídky. 

 Jednalo se o firmy:  ENERKOM Růže, z. s., Žižkovo náměstí 107, 373 12 Borovany 

              MAS BRÁNA PÍSECKA, z. s., č.p. 75, 398 31 Čížová 

              MAS Třeboňsko o. p. s., Dukelská 145, 379 01 Třeboň  

V dalších bodech programu zastupitelstvo schválilo žádost o pokračování podpory Linky bezpe-

čí z.s.o. o finanční příspěvek ve výši 5 000,- Kč a také bez námitek byla schválena žádost o peněžní 

dar z rozpočtu obce Rapšach Lékařské službě první pomoci Třeboň o. p. s. ve výši 13,- Kč na počet 

obyvatel k 1. 1. 2024. 

Předložený návrh na uzavření Smlouvy o věcném břemeni č.: JH-0143300865207/003-FIA me-

zi obcí Rapšach a společností EG.D. o umístnění distribuční soustavy na pozemku ve vlastnictví 

obce par. č. 2952 v pomocném silničním pozemku MK III. třída 10c. byl schválen bez námitek. 

Jedná se o kabelové vedení ke stavební parcele pana Jana Hory v lokalitě Velký London. Jednorá-

zová náhrada za zřízení věcného břemene se sjednává ve výši 6 600,- Kč bez DPH.   

V průběhu jednání byl zastupitel Zdeněk Píša požádán, zda v rámci svých možností zajistí opra-

vu ukazatele rychlosti nebo instalaci nového. Závěrem zasedání požádal obecní úřad, který je silnič-

ním správním úřadem pro místí komunikace, o stanovisko obce k podaným žádostem o zrušení části 

místí komunikace 17c na pozemku par. č. 2989 před č. p. 156 v lokalitě Malého Londona a části 

místní komunikace 15c na pozemku par. č. 2921 okolo č. p. 78 s napojení na silnici III. třídy 1502 

k Františkovu.  Usnesení zastupitelstva bylo v obou případech jednoznačné, se zrušením předmět-

ných částí komunikací nesouhlasí. 

 

Jaroslav Čurda, referent 
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PODĚKOVÁNÍ ZA VELIKONOČNÍ JARMARK 
Velikonoční jarmark letos provázelo 

docela dobré počasí, nečas prostě po-

čkal, až akce skončí, což si učitelé a žáci 

ZŠ a MŠ za své úsilí při přípravě jar-

marku zasloužili. Všem, kteří se na zda-

řilém průběhu akce podíleli, moc a moc 

děkuji. Zvláštní poděkování ovšem patří 

panu Milanu Císařovi a jeho Helence. 

Jejich výzdoba na návsi byla prostě SU-

PER. 

Lenka Cvrčková 

POZVÁNKA NA STAVĚNÍ 

MÁJKY 
Obecní úřad, Sbor dobrovolných 

hasičů, SK Rapšach a hlavní sponzor 

Farma Rapšach Vás srdečně zvou na 

stavění májky. Akce, jak jistě všichni 

víte, proběhne v úterý 30. dubna 2024 

od 18,00 hodin na prostranství za kantý-

nou Farmy Rapšach. 

Lenka Cvrčková 

 

 

 

 

INFORMACE O ZÁMĚRECH OBCE 
Vážení spoluobčané, 

předpokládám, že se k Vám jistě dostala informace o tom, že obec hodlá realizovat velkou in-

vestici. Chtěla bych Vás na tomto místě o tomto záměru informovat. Zastupitelstvo obce se rozhod-

lo přijmout nabídku současných majitelů a koupit hotel na návsi. Důvodů, proč se tak zastupitelstvo 

rozhodlo, je několik. Především se obec snaží už několik let řešit problém absence kulturního domu 

se sálem a místnostmi pro pořádání společenských akcí. Kvůli jejich nedostatku musíme všechny 

kulturní akce pořádat v letních měsících ve venkovních prostorách a modlit se, aby bylo vhodné 

počasí. Výstavba nového kulturního domu je v současné době nereálná, neboť z vlastních finanč-

ních prostředků ho nepostavíme a dotační tituly na novostavbu tohoto určení neexistují. V nepo-

slední řadě je tu i problém absence vhodného pozemku pro umístění nového kulturního domu. Jak 

jistě víte, v budově hotelu na návsi sál a další místnost vhodná pro pořádání akcí jsou k dispozici. 

Dalším důvodem je to, že v Rapšachu v současné době nefunguje plnohodnotná restaurace, což 

mnozí pociťují jako nedostatek.  Obec nemá kapacitu na to, aby restauraci v objektu provozovala, 
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ale současný majitel ji pronajal, a to z našeho pohledu spolehlivým, podnikavým a šikovným ná-

jemcům s dlouhodobými zkušenostmi v oboru, takže provoz restaurace je zabezpečen. Dalším dů-

vodem je riziko, že současní majitelé prodají objekt zájemci, který jej využije způsobem pro obec 

nevhodným nebo přímo nepřijatelným. Jedná se o budovu situovanou přímo ve středu obce a jistě 

by se nám nelíbilo, kdyby fungovala například jako ubytovna pro sociálně nepřizpůsobivé. Koupí 

hotelu se také otevírá možnost vybudovat v centru obce sportovní a dětský areál propojením sou-

časného sportovního areálu a obecních pozemků. V neposlední řadě je důvodem nákupu úvaha 

o jeho výhodnosti vzhledem k obecným ekonomickým podmínkám, zkrátka vlastnit nemovitost je 

jistota v nejistých dobách, což nás učili už naši předkové.    

Před tím, než jsme se začali nabídkou zabývat, jsme si nechali vypracovat odborný posudek fi-

nančních možností obce od předního odborníka na hospodaření obecních samospráv. Shrnutí jeho 

závěrů přikládáme. Z jeho posudku vyplynulo, že si obec nákup této nemovitosti za podmínek čtyř 

splátek kupní ceny může dovolit bez zásadního rizika, a to i bez omezení jednak povinných výdajů, 

jednak zamýšlených investic jako je výměna kotlů a zateplení bytovky, oprava místních komunikací 

apod.  

Předmětem koupě hotelu jsou pozemky v jeho blízkosti včetně víceúčelového hřiště mezi hote-

lem a prodejnou Jednoty. Současní majitelé si ponechají samostatnou bytovou jednotku s dvojgaráží 

přistavěnou v jižním křídle objektu. Díky tomu se snížila původní nabídková cena o celé 4mil. Kč. 

V průběhu projednávání záměru zastupitelstvem obce se objevil názor podmiňující koupi hotelu 

tím, že je nutné vzhledem k budoucí možným komplikacím koupit objekt celý. Tento názor byl pře-

hlasován, neboť obec v současné době tento byt nepotřebuje a jeho nabízená cena by zvedla náš zá-

vazek o další roční splátku. Navíc v připravované smlouvě je navržena doložka o předkupním právu 

obce na tuto nemovitost a právně bude ošetřen přístup do dvora hotelu. 

Obec zamýšlí pronajmout též ubytovací část hotelu a v případě, že by se tento provoz ukázal ja-

ko nerentabilní, je zde možnost přestavět ji na byty.  

Vzhledem k tomu, že současní majitelé hotelu s jeho prodejem pospíchají a byla zde reálná 

možnost, že hotel prodají jinému vážnému zájemci, který ho chtěl využít jako ubytovnu, nebyla bo-

hužel možnost projednat tento záměr detailně i s Vámi, občany Rapšachu. Tak jako každé rozhod-

nutí zastupitelstva bude i tohle zajisté částí veřejnosti kritizováno, zatímco část (a já doufám, že ta 

nadpoloviční) ho ocení. Výhodnost – a tím nemyslím jen finanční aspekt věci – investice do hotelu 

na návsi se ukáže v plném světle až v budoucnosti a já věřím, že v tom nejlepším. Symbolicky se 

vlastně kulturní dům postavený z části občany Rapšachu brigádnicky v Akci Z vrací do jejich ru-

kou. 

Lenka Cvrčková, starostka obce 

FINANCE OBCE – ANALÝZA PRO VEŘEJNOST 
Rapšach měl výbornou finanční kondici a může si dovolit investovat, hlídat musí provoz 

Podrobná finanční analýza obce ve svém závěru mj. konstatovala, že Rapšach je malá obec s excelentní 

finanční kondicí, která měla výborný trend VIZ GRAFY 1 A 2.  
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Grafy 1 a 2: Rapšach je ve výborné finanční kondici 

 
Silnou stránkou byly opravy a obec má na svou velikost velký finanční potenciál. Vše bude záviset na 

provozní zátěži nově pořizovaného majetku a na potřebě investic do něj.  

Investice a opravy Rapšachu měly od roku 2016 velmi dobré hodnoty, ale velké investice jsou díky zů-

statkům na účtech před obcí, VIZ GRAF 3. Přesto samospráva obce dokázala za poslední 4 roky realizovat 

investice a opravy za bezmála 19 mil. Kč (cca 29 tis. Kč na obyvatele). Za 10 let dosáhly investice a opravy 

Rapšachu bezmála 47 mil. Kč, tj. téměř 72 tis. Kč na obyvatele. 
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Graf 3: Velké investice a opravy obec čekají 

 
  

Analýza uvádí i celou řadu dalších údajů, např. Rapšachu zbývalo v roce 2023 cca 9 mil. Kč 

(cca 14 tis. Kč na obyvatele) z běžných příjmů po úhradě provozu (průměr v ČR byl nad 12 tis. Kč). Na re-

produkci majetku obce jsou zapotřebí cca 3 mil. Kč ročně. Obec měla na konci roku 2023 dluh 0,8 mil. Kč 

a na účtech a fondech cca 16 mil. Kč. 

Doporučení se týkala toho, aby Rapšach, když bude potřebovat majetek nezapomínal na provozní zátěž 

a reprodukční výdaje. Obec je malá a jakékoliv „nadstandardy“ musí být vyváženy příjmy. Pakliže si obec 

udrží kontakt s finanční realitou a využije možnosti, tak se může značně rozvíjet a zlepšovat podmínky pro 

život obyvatel.   

 

Ing. Luděk Tesař, ekonom se specializací na veřejné rozpočty 

 

ING .  LUDĚK  TESAŘ  

Ekonom specializující se od roku 1998 na města a obce s dlouholetou 

zkušeností z MF ČR, ÚV ČR a samosprávy. Spoluautor zákona 

o rozpočtovém určení daní, poradce bývalého místopředsedy vlády 

a ministra financí Bohuslava Sobotky, bývalý kancléř hejtmana Pardubické-

ho kraje Michala Rabase, poradce mnoha úspěšných měst a obcí v ČR. Spo-

luzakladatel značky Regionservis, zakladatel značky Cityfinance. Zkušený 

ve standardech řízení kvality ISO, CAF, EFQM, BSC a strategickém řízení. 

Zkušenosti z kapitálového trhu na základě licence ČNB. Certifikovaný pro-

jektový manažer dle mezinárodních standardů IPMA, autor mnoha odbor-

ných článků, studií a analýz.  
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INFORMACE K PROJEKTU „MÍSTNÍ AKČNÍ PLÁN ROZVOJE VZDĚLÁ-

VÁNÍ ORP TŘEBOŇ IV.“ 
 

Místní akční skupina Třeboňsko o.p.s. od ledna 2024 realizuje projekt Místní akční plán rozvo-

je vzdělávání ORP Třeboň IV (zkráceně MAP) v rámci výzvy č. 02_23_017 Akční plánování 

v území – MAP, která je vyhlášena v rámci Operačního programu Jan Amos Komenský. Tento pro-

jekt má navázat na úspěšnou realizaci předchozích projektů MAP I – III, které byly Místní akční 

skupinou realizovány již od roku 2016.  

 

Realizátoři a účastníci projektu chtějí pokračovat v dosavadní úspěšné spolupráci všech aktérů 

ve vzdělávání v území a realizací projektu tak opět přispět ke zvyšování kvality vzdělávání v mateř-

ských a základních školách na území ORP Třeboň. Současně je díky realizaci projektu také podpo-

rován rozvoj kvalitního a inkluzivního vzdělávání pro děti a žáky do 15 let v rámci ORP Třeboň. 

Významnými účastníky projektu jsou také ZUŠ a DDM v Třeboni, takže není opomenuta ani pod-

pora zájmového a neformálního vzdělávání. 

 

Doposud probíhala jednání za účelem ustanovení složení pracovních skupin a členů Řídícího 

výboru.  V současné době jsou vytvářeny a následně projednávány relevantní dokumenty pro zajiš-

tění správného průběhu realizace projektu MAP dle Pravidel pro žadatele a příjemce OP JAK. Ač-

koliv se jedná o nepříliš oblíbenou část projektu, právě nastavení činností v rámci realizace MAP je 

nezbytné pro další úspěšnou realizaci aktivit, který má MAP pro území opět zajistit. A to, co se pro 

školy na Třeboňsku realizovat, je opět otázkou zejména pro zástupce škol, zřizovatelů, rodičů a rea-

lizátorů zájmového a neformálního vzdělávání. Jednání pracovních skupin se proto také z velké čás-

ti zaměřuje na přípravu implementačních aktivit, které by měly být realizovány od nového školního 

roku.  

 

Pro děti a žáky, ale například i pedagogy, tak opět bude připravena řada zajímavých aktivit, kte-

ré je doposud vždy velmi zaujaly. Vždyť není běžné, aby i do nejmenších škol zavítali žijící autoři 

knih pro mládež a v průběhu hodiny s žáky nejen četli své texty, ale také odpovídali na zvídavé do-

tazy nebo se podělili o své zkušenosti s psaním. Pro pedagogy pak opět bude připravena možnost 

konzultací s odborníky, kteří například poradí se správným užíváním hlasu nebo poradí v rámci slo-

žitých vztahů dětských kolektivů. Samozřejmě ani MAP IV nezapomene na to, že je důležité do 

škol od Velenic po Lomnici nad Lužnicí zajistit nákup pomůcek, které budou následně využívány 

v rámci výuky.  
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PEL MEL Z RAPŠACH ARÉNY 
Před jarními odvetami ročníku 2023/24 

Vážení spoluobčané, příznivci sportu, fandové fotbalu. 

Je tady další číslo Kecálku a my jsme si pro Vás připravili PEL MEL před startem jarních od-

vetných utkání SK Rapšach. 

Začátek sezóny 23/24 byl velmi úspěšný. A-tým vede tabulku po podzimní části a má našlápnu-

to k obhajobě titulu. V mládeži jsme vytvořili společenství s Jiskrou Chlum a spolupráce funguje na 

výbornou.  

V soutěžích okresu máme přihlášeno 5 kategorií mládeže a 1 tým dospělých. 

V dlouhé zimní přestávce a v rámci přípravy absolvovaly všechny kategorie velmi dobrá sou-

středění, spojená s neobvyklými sporty, s nevšedními zážitky wellness, s dobrou náladou a v neuvě-

řitelně hojném počtu.  

Tradiční rej masek – MASOPUST 2024 proběhl v naprosté pohodě a patřil k jedněm z nejlep-

ších. A to byl již šestnáctý (16) v pořadí       

V SK Rapšach proběhla volební Valná hromada. Fotbalovou funkcionařinu opustili Milan Císař, 

Pepík Břenek a Honzík Maroušek. DĚKUJEME za vše, co fotbalu v klubu dávali a PŘEJEME hod-

ně pohody a úspěchů v osobním životě, snad si na fotbal najdou cestu i v dalších letech. 

Důvěru členů dostali na 4 léta Lubošové Pommer a Chládek, Martin Šroub, Míra Kouřil a Hon-

za Pytel. Pevně věříme, že nezklameme a fotbal v SK Rapšach budeme nadále rozvíjet k dobré re-

prezentaci hlavního sponzora obce Rapšach a také vychovávat mládežníky k průběžnému doplňo-

vání A-týmu dospělých. 

Po náročných drilech v tělocvičnách v Rapšachu a Suchdole se přesunula příprava na travnaté 

hřiště, KONEČNĚ. Práce s míčem všem chyběla       

Pustili jsme se i do CHARITY a zorganizovali netradiční utkání na počest kamaráda našich 

ukrajinských spoluhráčů, který padl v boji u Bachmutu. O utkání měla zájem dokonce i média (Ra-

diožurnál, Českobudějovický Denik) a návštěvou SOUKROMOU nás poctila i poslankyně Parla-

mentu ČR. Slavnostní výkop byl svěřen do nohou Lenky Cvrčkové a paní starostka se zhostila ne-

lehkého úkolu s velkou bravurou, jako by ten náš milovaný fotbal někdy hrála.  
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Celý výtěžek (transparentní účet, tombola, aukce dresu Vitalie Mykolenka z Everton FC, dobro-

volné vstupné, občerstvení) pošleme pozůstalé dcerce Maie a manželce Valérii. O částce budeme 

samozřejmě informovat veřejnost. I díky Vám, Rapšachánům, se vybrala slušná suma, která jistě 

splní sny oběma děvčátkům. Finanční šek bude zveřejněn na domácím utkání s Klikovem 27. 4. 

2024 v Rapšach aréně. 

Jarní odvety začínají napříč všemi kategoriemi.  

Budeme rádi za Vaši přízeň, osobní fandění na utkáních v Rapšach aréně a také na výjezdech 

mimo Rapšach.  

Všechny události můžete sledovat na stránkách klubového facebookového profilu: 

https://www.facebook.com/profile.php?id=100011781101075 

Zde QR kód: 

Přejeme všem občanům Rapšachu krásné jaro a těšíme se na Vás. 

Honza Pytel – předseda SK Rapšach 

Luboš Pommer – místopředseda SK Rapšach, spolek 

 

 

ZŠ A MŠ V RAPŠACHU 
 

 

https://www.facebook.com/profile.php?id=100011781101075
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Martin Wipplinger, ředitel školy 
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ASOCIACE TOM ČR, TOM 2402 PRÁČATA RAPŠACH 
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V sobotu 11. 5. 2023 z pověření Rady TZ pořádáme 1. kolo Českého poháru v TZ 

 
 

Kdo bude mít čas nám pomoci? 

Ozvěte se, prosím, na mail karel.snetina@seznam.cz nebo na můj messenger. Díky! 

 

Více o nás se dozvíte na webových stránkách http://www.rapsach.cz/tom1/index.html, nebo na 

Facebooku https://www.facebook.com/groups/756802321938250   

Karel Snětina, hlavní vedoucí 

_________________________________________________________________ 

Rapšašský Kecálek vydává Obec Rapšach, IČO 666521,  

číslo registrace MK ČR E 14588 ze 7. 7. 2003 

Články neprocházejí jazykovou korekcí. 

Redakce: Jaroslav Čurda, Karel Snětina, Martin Wipplinger, Lenka Cvrčková, Jan Pytel.  

Uvítáme všechny Vaše příspěvky, podněty a návrhy na tel. a fax 384 786 113,  

e-mail: info@rapsach.cz, karel.snetina@seznam.cz  

Toto číslo vychází 23. 4. 2024. Uzávěrka příštího čísla je 30. června 2024. 

Webové stránky: https://www.obec-rapsach.cz/  

FB stránky: https://www.facebook.com/profile.php?id=100091644024018  
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